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Szczecinek, dnia 23.10.2023 roku

Klub Radnych Razem dla Szczecinka

—

Ji
Burmistrz Miasta Szczecinek

za pośrednictwem:
ni

Przewodniczącej Rady Miasta ^

WNIOSEK

o udzielenie informacji

Wnoszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie na następujące pytania:
1. jakie konkretne kwoty dotacji oświatowej byłyby przekazywane Przedszkolu 

Niepublicznemu „Krasnoludek" w Szczecinku w poszczególnych miesiącach 2023 r. 
(z rozbiciem na poszczególne miesiące, poczynając od stycznia do października 2023 r.), 
gdyby burmistrz nie kwestionował tych wypłat albo gdyby uprawniony organ zobowiązał 
burmistrza do wypłacenia ww. przedmiotowych dotacji - przy uwzględnieniu liczby dzieci 
faktycznie zgłoszonych przez to Przedszkole ?

2. co obecnie dzieje się z ww. środkami pieniężnymi wstrzymywanymi przez burmistrza ? czy 
są gdzieś w jakiś sposób zdeponowane czy zostały rozdysponowane ?

3. jeśli zostały rozdysponowane, to na co konkretnie, w jaki sposób i w jakiej konkretnie

4. jeśli okaże się, że Miasto Szczecinek będzie jednak musiało wypłacić Przedszkolu 
„Krasnoludek" zaległe kwoty, w przypadku, gdyby zostały one rozdysponowane wcześniej 
na inny cel, z jakiej puli budżetu Miasta zostanie to wyrównane ?

5. czy i ewentualnie w jaki sposób burmistrz tłumaczy Ministerstwu Edukacji i Nauki (od 
którego Miasto otrzymało subwencję oświatową) przyczyny niewypłacama ww. 
Przedszkolu dotacji oświatowej ?

kwocie ?


